
         

Vragen voor het vragenuur
Er zijn helaas ondernemers die zich tot ons hebben moeten wenden met betrekking tot intimidaties. 
Niet alleen in de Bogaard, maar ook bij het station ontstaat er ernstige overlast.

1. Is de burgemeester op de hoogte van deze groepen jongeren die ondernemers intimideren?

Zo ja, waarom is hier nog geen actie op ondernomen?

Zo nee, dan kan er via Rijswijks Belang contact gelegd worden met deze ondernemers.

2. Hoe kan het dat deze groep jongeren die zoveel overlast veroorzaakt überhaupt in de pauzes en/of 
tussenuren van het schoolplein af mogen?

Is er al contact opgenomen met de scholen in de directe omgeving om dit samen met de scholen op te 
lossen? Bijvoorbeeld middels een schrijven naar de ouders?

3. Waarom wordt er niet hard opgetreden met een zero tolerance beleid?

Wij zijn benieuwd naar de antwoorden en zullen er op toezien dat dit probleem zo snel mogelijk 
aangepakt en opgelost wordt

Rijswijks-Belang
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